
Förslag 

 

Med anledning av den extrema torkan föreslår jag en 

minskad avskjutning av älgkalv redan detta år. 

Då regelverket inte tillåter så här sena förslag 

vänder jag mig till särskilt ömmande skäl. 

Forskning visar att Älgen är speciellt känslig för 

bristen på bete och detta kommer med största 

sannolikhet slå igenom på tillväxten. 

En minskad total avskjutning på älgkalv på ca 10-15% 

borde vara en rimlig minskning för att säkra att vi 

även i framtiden kan hålla förhållandevis höga 

avskjutningar. 

 

Jimmy Hernefeldt  

 

Helgesbo jaktlag. 

 

Styrelsens svar på Jimmy Hernefeldts förslag 

Antalet älgar som skall skjutas är fastlagt i älgskötselplanen och är inget som vi 

kan besluta om på älgmötet. 

Med stor sannolikhet är slaktvikterna på kalv låga i år därför är det viktigt med 

en hög kalvavskjutning för att få bort så många svaga djur som möjligt. 

Men skulle reproduktionen vara avsevärt lägre än förväntat skulle vi kunna 

avbryta jakten tidigare i samråd med ÄFG och Länsstyrelsen. Därför föreslår 

styrelsen att vi kan göra ett till lägg i reglerna punkt 2 markerat med gulfärg. 

 

Jakten avlyses för respektive djurslag (tjur, hondjur och 

kalv) när bestämd kvot är uppfylld för respektive 

djurslag. Styrelsen kan vid behov avlysa jakten tidigare. 

Information om avlysning kommer att meddelas via 

SMS till jaktledaren och gäller från den tidpunkt SMS:et 

är skickat. 


